

Compte rendu de l'assemblée du 3 avril 1914, a.m.

Son Honneur le Maire Lavallée, Président; MM. Lachapelle et Dupuis.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$6,931.43, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—(18539) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, demandant d'être autorisés à faire installer un appareil téléphonique à la résidence de l'Assistant Inspecteur des Bâtisses, M. J. M. Gauvreau, au prix de \$35 par année, tel que recommandé par l'Ingénieur en Chef.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée.

3.—Soumise un rapport conjoint de l'Assistant-Agent des Achats et des Ventes et de l'Ingénieur en Chef, sur les soumissions reçues pour la fourniture et la livraison de pavés artificiels.

Résolu: D'adjuger le contrat comme suit, savoir:

F. D. LAWRENCE

Bloc étalon, 1,700,000 pavés artificiels "scorie", 9" x 3½" x 4" de hauteur, à raison de \$43.50 le mille;

1,700,000 pavés artificiels "scorie", 8" x 3½" x 4" de hauteur, à raison de \$52.50 le mille;

Bloc spécial No 1, 10,000 pavés "scorie", 9" x 3½" x 4" de hauteur, à raison de \$52.50 le mille;

10,000 pavés "scorie", 6" x 3½" x 4" de hauteur, à raison de \$40 le mille.

THE ELDER EBANO ASPHALT CO., LTD.

600,000 pavés artificiels "showmut", 9" x 3½" x 4" de hauteur, à raison de \$46.75 le mille.

Il est en outre

Résolu: D'autoriser la passation d'un contrat notarié, de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de le signer, et d'autoriser la remise des dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat.

4.—(19049) Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, concernant les négociations entamées avec la "Montreal Light, Heat and Power Company", pour discuter les préliminaires d'un arrangement à intervenir concernant la fourniture de l'éclairage des rues où il existe des conduits souterrains.

Résolu: D'approuver ledit rapport, et de référer le dossier au Département en Loi pour adopter toutes procédures qu'il jugera nécessaire.

5.—(19046) Soumis un compte de M. Dalbé Viau, architecte, au montant de \$150, pour services professionnels rendus en rapport avec la construction des casernes de pompiers Nos 1, 3 et 30.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

Report of meeting held on the 3rd April 1914, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair; Messrs. Lachapelle and Dupuis.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$6,931.43, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—(18539) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, asking for authorization to have a telephone installed at the residence of the Asst.-Building Inspector, Mr. J. M. Gauvreau, at the price of \$35 per annum, as recommended by the Chief Engineer.

Resolved: To concur in said report.

3.—Submitted a joint report from the Asst.-Purchasing and Sales Agent and the Chief Engineer on the tenders received for the supply and delivery of artificial paving blocks.

Resolved: That the contract be awarded as follows, to wit:

F. D. LAWRENCE

Standard paving blocks, 1,700,000 artificial blocks "scoria" 9" x 3½" x 4" high, at the rate of \$48 per thousand;

1,700,000 artificial blocks "scoria" 8" x 3½" x 4" high, at the rate of \$43.50 per thousand;

Special paving blocks, No. 1, 10,000 scoria blocks, 9" x 3½" x 4" high, at the rate of \$52.50 per thousand;

10,000 scoria blocks, 6" x 3½" x 4" high, at the rate of \$40 per thousand.

THE ELDER EBANO ASPHALT CO., LIMITED

600,000 artificial paving blocks "showmut" 9" x 3½" x 4" high, at the rate of \$46.75 per thousand.

It was furthermore

Resolved: To authorize the passing of a notarial deed to request His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the same and to authorize the refund of deposits to the unsuccessful tenderers.

4.—(19049) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department concerning the negotiations entered into with the Montreal Light, Heat & Power Co. in order to discuss the preliminaries of an agreement to be made in connection with the supply of the light in the streets where there exists underground conduits.

Resolved: To concur in said report and refer the documents to the Law Department with instructions to take such proceedings they may deem necessary.

5.—(19046) Submitted an account from Mr. Dalbé Viau, architect, amounting to \$150 for professional services rendered in connection with the erection of Nos. 1, 3 and 30 fire stations.

Resolved: To authorize the payment of said account.